

“香港一卡通” 短信、郵件通知功能維護申請表

Application/Maintenance of SMS and/or E-mail Notice Function under All-In-One Account

Date日期 _____

Personal Information 客戶信息

All-In-One Card Account Number 香港一卡通卡號 _____

Name in Chinese
中文姓名 _____

Name in English
英文姓名 _____

Mobile (In Mainland)
內地手機 _____

Mobile (In Hong Kong)
香港手機 _____

E-mail Address
電子郵箱 _____

Notice Function Setting 通知功能設置

Add 新增

Change 修改

Cancel 取消

If you want to receive the notices related to your transaction details, please make sure you have provided your Mainland mobile number or e-mail address to our bank.

如欲收取閣下資金交易的通知，則必須提供內地手機號或者電子郵箱地址。

(Note: We regret that SMS is available for Mainland mobile phone only. 註：短信只限發於內地手機，請諒。)

Add/Change Notice Function 新增/修改通知功能

If you select ‘Add’ or ‘Change’ notice function, please fill in this section.

若您選擇新增或者修改通知功能，請填寫此部份。

Type of Notice 通知類型

SMS 短信

E-mail 電郵

SMS & E-mail 短信及電郵

Transaction Limit for Notice

(HKD equivalent in whole number)

須提供通知之交易限額

(等值港幣之整數)

Please note that the above setting is ONLY applicable to the notice function of your transaction details.

請注意：以上設定僅適用於閣下資金交易的通知功能。

I hereby confirm that the above information provided by me is accurate and valid, and agree China Merchants Bank Hong Kong Branch to * Add/Change/Cancel the notice function for me according to the above settings.

本人確認上述由本人所提供的資料為準確及有效，且同意貴行按照上述設定為我 *新增/修改/取消通知功能。

*** Please delete as appropriate.**

* 請刪去不適用者。

S.V.

Customer Signature 客戶簽名

Please mail this form to 21/F, Bank of America Tower, 12 Harcourt Road, Central, Hong Kong, or submit it to our counter.

The application will be handled within 5 working days after the date of receipt of this application.

請將本表寄往香港中環夏慤道12號美國銀行中心21樓，或者交至香港分行櫃檯。

本行將在收到該申請後5個工作日內處理。

The above services are provided free of charge. We remain the right to cancel it without prior notice.

上述服務乃免費提供予客戶。本行保留隨時終止該服務而無需另行通知的權利。